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Ізраїль – це свята земля, 
д е  д о с і  м ож н а  з н а й т и 
непошкоджені сліди Господа. 
Тихим  вечором  до  неба 
здіймається прославляння 
Господу. 

24 травня 2014 року о шостій 
годині вечора за місцевим 
часом Кришталевий музичний 
фестиваль ,  організований 
Кришт а л е вим  Форумом 
(Асоціацією пасторів Ізраїлю), 
розпочався у Міжнародному 
Центрі  Конвенцій ,  місто 
Хайфа, Ізраїль. Цю подію 
відвідало майже 1 000 людей 
з Росії, України, Філіппін, 
Фінляндії, Литви і Гонконгу, 
а також Ізраїлю і Південної 
Кореї. Канал ТіБіЕн Росія 
наживо транслював подію 
майже для 180 країн світу. 

К і л ь ка  с п і в очи х  г руп 
п р о с л а в л я н н я  ц е р к о в 
І з р а ї лю ,  а  т а кож  л і д е р 
про славляння  Роуз  Хан , 
заступник голови Комітету 
виконавчих видів мистецтв 
Манмін, і танцювальна група 
могутнього поклоніння своїми 
прекрасними  виступами 
високо піднесли ім’я Господа. 
Крім того, місцеві пастори 
про голошува ли  коротк і 
проповіді між виступами і 
вели у молитві. Тут гармонійно 
поєдналися прославляння і 
Слово, тому було отримано ще 
більше благодаті. 
Артисти-виконавці Манмін 

підготували  вистави  для 
відкриття і завершення події. 
Люди схвально відгукувалися 
п р о  п р а в и л ь н у  в им о ву 

текстів пісень єврейською, 
російською та англійською 
мовами, а також про прекрасну 
хореографію. Глядачі говорили, 
що почуваються щасливими, 
дивлячись  на  прекрасн і 
ко стюми  і  рекв і зит,  як і 
допомагали їм відчути небеса. 
Лідер прославляння Хан 

виконала  пісню  «Небесна 
слава» небесною мовою. Після 
виступу  слухачі  визнали , 
що  настільки  сповнилися 
почуттями, ніби побачили 
небесного ангела. Під час 
в и с т у п у  т а н цю в а л ь н о ї 
групи могутнього служіння, 
яка виконала традиційний 
і зра їльський  танець ,  вс і 
парафіяни танцювали разом і 
прославили Бога. 
Пас тор  Ден і е л  Ро з ен , 

президент  Кришталевого 
Форуму, висловив подяку: «Ми 
досягли великого розвитку 
завдяки  любові  і  молитві 
доктора Джерок Лі».
Пастор  Кришт алево го 

Форуму сказав, що вони мали 
багато труднощів у виконанні 
свого служіння через фінансові 
проблеми і заворушення євреїв. 
У той час доктор Джерок Лі 
від усього серця підтримав їх 
фінансово. Сила його любові 
зробила  їх  його  учнями , 
які проповідують святість 
Євангелія і справи сили. Тепер 
вони організували цю подію, 
де  сміливо  прославляють 
ім’я Господа завдяки любові і 
молитвам доктора Джерок Лі 
(читайте більше на сторінці 4). 
Д о к т о р  Д ж е р о к  Л і 

проголосив святе Євангеліє 
і продемонстрував справи 
Божої сили, проїхавши по 
всьому  Ізраїлю  протягом 
трьох років, з 2007 по 2009. 
Так він заохочував і зміцнив 
християнські церкви в Ізраїлі. 
Тому ізраїльські пастори 

створили організацію, яка 
називається «Кришталевий 
Форум». Вони  запросили 
доктора Джерок Лі до Ізраїлю 
і у вересні 2009 року провели 
Об ’ є д н а н у  і з р а ї л ь с ь к у 
кампанію доктора Джерок 
Лі. Ця подія транслювалася 
наживо для 220 країн світу. 
В і д тод і  Кришт а л е вий 

Форум активно виконує свою 
місію. Він проводить музичні 
фестивалі, і кожен рік у травні 
прославляє Господа. 

Хай славиться Бог в Ізраїлі, 
найвіддаленішій землі Євангелія!

Музичний фестиваль Кришталевого Форуму сприяє процвітанню християнства в Ізраїлі

Ізраїль – це Батьківщина Євангелія, але це іудейська країна, де християнам важко триматися своєї віри. Ізраїльські християнські церкви почали працювати енергійніше під час 
777-денного служіння доктора Джерок Лі в Ізраїлі, яке почалося 23 липня 2007 року. Зокрема, після Об’єднаної кампанії доктора Джерок Лі в Ізраїлі у 2009 році ізраїльські християнські 
церкви об’єдналися і почали проводити щорічні фестивалі прославляння (фото: місцеві співаки прославляння і актори Манмін на Кришталевому музичному фестивалі у 2014 році.) 
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 
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Старший пастор доктор Джерок Лі

«А мудрість, що зверху вона, насамперед чиста, а потім спокійна, лагідна, покірлива, 
повна милосердя та добрих плодів, безстороння та нелукава» (Послання Якова 3:17).

Мудрість лагідності

Якщо ми позбулися егоїстичних 
бажань і діємо у Божому Слові, яке є 
істиною, ми можемо отримати небесну 
мудрість і почуватися затишніше з 
духовної точки хору. Ми можемо 
легко бачити істину і нам буде не 
складно добре ставитися до інших 
людей. Незважаючи на те, що у ту 
мить ми можемо зазнавати збитків, ми 
віримо в те, що Бог дасть нам більші 
благословення. І навіть якщо того 
не відбудеться, ми почуватимемося 
щасливішими, застосовуючи істину на 
практиці. 
Так і  люди  можуть  отримати 

благословення, застосовуючи на 
практиці те, що приємно Богові. Вони 
можуть чітко побачити шлях істини і 
давати чіткі відповіді, які допоможуть 
іншим людям вирішити свої проблеми. 
Такий плід можна отримати маючи 
мудрість лагідності. Тоді що ми повинні 
робити для того, щоби отримати 
мудрість лагідності? 

1. Духовне значення лагідності
«Бути лагідним» означає «бути 

уважним до інших або доброзичливим; 
дружнім і ніжним». Коли людина володіє 
достатньою істиною і у той же час має 
свободу істини, вона може відмовитися 
від усього, що має. Таким є духовне 
значення «лагідності». 
Людина може відмовитися не лише 

від матеріальних речей, але також від 
часу, зусиль, інтересів, роботи і навіть 
власного життя. Щоби мати змогу 
позбутися себе повністю, людина 
повинна бути сповнена істиною в серці 
і не мати егоїзму. Ісус є найкращим 
взірцем відмови від усього. Його серце 

сповнене істиною. Ісус – Божий Син, 
без жодної плями і гріха. Його серце – 
це істина. Він жив лише за волею Бога і 
пожертвував всім, що мав. 
Він проповідував Євангеліє небесного 

царства, без відпочинку і їжі зціляв 
хворих. Він посилено трудився, пролив 
багато сліз і зрештою пожертвував 
Своїм життям заради інших. Він не 
мав жодного гріха і вади, але Його 
було розіп’ято на хресті, щоби спасти 
грішників, які були приречені на вічну 
смерть. Своїми справами Він врятував 
незліченну кількість душ і скерував їх до 
небесного царства. 

 Чи можна порівняти наші вчинки 
з Його справами? Чи можемо ми з 
готовністю прийняти на себе гріхи 
інших людей? Чи можемо позбутися 
того, що маємо? Якщо ми шукаємо 
власної вигоди, зважаємо на власний 
смак, гордість, погляди і таке інше, ми не 
зможемо позбутися «себе».

2. Благословення, які ми отримаємо 
завдяки мудрості лагідності
У цьому світі вважається нерозумним 

поступатися чимось своїм заради інших. 
Отримуючи, людина бажає мати ще 
більше. Люди вважають, що володіти 
чимось – це мудрість. Але у Книзі Дії 
20:35 написано: «Блаженніше давати, 
ніж брати!» 
Коли ми даємо і ділимося чимось 

в ім’я Господа, ми отримаємо більші 
благословення від Бога. Це – істинна 
мудрість. Коли ми даємо більше, ніж 
очікувалося, і щиро служимо іншим 
людям, ми не зазнаємо жодних втрат. 
Ми заволодіємо серцями людей. Це 
неможливо порівняти навіть з жодною 
вигодою. Це – плід мудрості, що 
походить від лагідного серця. 
Якщо люди егоїстичні, роздратовані, 

жадібні, вони не можуть проявити 
велику лагідність. Тому бути лагідною 
людиною означає не лише віддавати 
все своє. Також спершу серце людини 
повинно бути сповнене істиною. І в 
тій істині людина повинна мати змогу 
віддати все своє. 
У Книзі Буття 13, коли Авраам і Лот 

отримали благословення від Бога, і коли 
кількість їхньої худоби значно зросла, 
їхні пастухи почали сперечатися, бо їм 
треба було годувати і напувати стада 
на землі, де не вистачало природних 
ресурсів. Тому у Книзі Буття 13:9 він 
сказав Лоту: «Відділися від мене! Коли 
підеш ліворуч, то я піду праворуч, а як 

ти праворуч, то піду я ліворуч». 
Тоді Лот, шукаючи власної вигоди, 

обрав кращу землю, де було достатньо 
води. Якби Лот почув, як сперечалися 
раби, він би суворо попередив їх, 
щоби таких слів не почув його дядько 
Авраам. Але Авраам не відчув жодних 
незручностей. Навіть коли Лот пішов, 
не знаючи, яку благодать він отримав, 
Авраам був настільки лагідним, що зміг 
віддати все і навіть більше, якщо того 
бажала інша людина. 
Але  Авраам  не  зазнав  жодних 

збитків, поступившись на користь 
Лота. Навпаки, він отримав більше, ніж 
втратив. З того часу, як Авраам явив 
милість, Бог пообіцяв йому віддати 
всі землі на півночі, півдні, сході і 
заході, а також дати йому незліченну 
кількість нащадків. Оскільки Авраам 
явив лагідність, що переливається через 
край, і діяв з більшою милістю, ніж від 
нього вимагалося, він отримав великі 
благословення від Бога.

 
3. Свобода істини, що походить від 

лагідності
В Євангелії від Івана 8:32 написано: «І 

пізнаєте правду, а правда вас вільними 
зробить!» Люди, які не живуть за 
істиною, можуть вважати її кайданами. 
Але люди, які знають істину і діють 
повністю відповідно до неї, відчувають 
себе вільними в істині. 
Наприклад, якщо ви вчинили злочин і 

перебуваєте у бігах, переховуючись від 
закону, ви дуже злякаєтеся, несподівано 
побачивши поліцейського. Але люди 
навпаки відчувають безпеку, коли поліція 
знаходиться поряд. Люди, які живуть 
в істині, знають, що Божий Закон – це 
любов Бога і коридор до благословень. 
Тому вони не бояться.
Наприклад, якщо у вас немає віри, 

щоби повністю дотримуватися дня 
Господнього, для вас будуть схожими 
на кайданки слова про те, щоби ви 
не працювали або не брали участь у 
мирських розвагах у день Господній. Але 
люди, які щиро святять день Господній, 
знають, що таким чином вони мають 
мир і отримують благословення. Тож ми 
вільні дізнатися істину і жити за нею. 
Можна навести інший приклад: 

якщо ми позбудемося ненависті, 
ми почуватимемося щасливими і 
необтяженими. Істина звільняє нас від 
ярма гріха і визволяє від його тяжкої 
ноші. Якщо наше серце сповнене істини, 
ми також можемо передати свободу 

іншим. Ми не засуджуємо інших людей 
лише тому, що вони не живуть за 
істиною, але навпаки, ми підбадьорюємо 
їх, підтримуємо, щоби вони могли жити 
за істиною. 

 «Сповнитися істини у своєму серці» 
– це не лише знати, що таке істина, за 
допомогою знань. У другій частині 
вірша 1 Послання до коринтян 8:1 
написано: «Знання ж надимає, любов 
же будує!» Якщо ми маємо лише істину-
обізнаність, це означає, що ми маємо 
дуже мало, однак ми можемо стати 
гордими, вважаючи, що знаємо все. 
Наприклад, коли люди, які розуміють 
істину лише як знання, спостерігають 
за іншою людиною, яка бажає, щоби 
їй послужили, вони скоро можуть 
осудити і звинуватити її. Вони можуть 
подумати: «Та людина дійсно вважає 
себе важливою», але насправді вони 
не розуміють, що порушують істину, 
говорячи, щоби ми не судили своїх 
братів. 
З іншого боку, люди, які мають істину 

в серці, дивитимуться на ту людину 
з точки зору власної міри віри. Вони 
можуть відрізнити правду від неправди 
за допомогою Слова, але навіть якщо 
вони бачать в інших неправду, вони 
можуть прийняти їх і покрити їхні 
провини любов’ю. Отримавши співчуття 
від Бога, коли самі мали багато провин, 
вони також співчувають іншим. 
Люди, які мають лагідність у своєму 

серці, не ображають почуття інших 
людей. І хоча хтось діє лихо, вони 
не осуджують, не звинувачують і не 
зневажають ту людину. Вони швидше 
приведуть ту людину  до істини , 
вважаючи її дорогоцінною душею. 
Маючи таке серце, ви отримаєте 
мудрість, щоби привести інших до 
життя. Така мудрість походить від 
лагідності. 
Любі брати і сестри у Христі! Коли 

ми сповнимося істини і досягнемо 
лагідності, ми сповнимося Божої щедрої 
любові. Ми не жалітимемо, віддаючи 
щось іншим людям, а також не будемо 
ревнувати і заздрити успішним людям. 
Ми можемо допомогти іншим людям, 
щоби їм було краще, ми можемо віддати 
навіть їм власні речі, щоби вони більше 
могли радіти.
В ім’я Господа нашого я молюся про 

те, щоби Бог дав мудрість лагідності, 
щоби ми зрозуміли, що благословенніше 
давати, аніж брати, і мати свободу 
істини. 



3 Тематична стаття № 26  13 липня  2014Hовини анмінМ

Ви пасивні або активні?

Ви надаєте значення меті, чи процесу її досягнення?

Ми можемо чітко побачити різницю між 
пасивним і активним християнським життям. 
Хоча  зовні  вони  здаються  однаковими , 
внутрішня сутність і розуміння абсолютно 
відрізняються. 
Якщо людина має пасивне життя віри, вона 

може бути лише підлеглою. Такі люди роблять 
те, що їх просять лідери. Вони роблять щось 
лише тоді, коли хтось скеровує або підтримує 
їх. Вони сповнюються Духом, але лише тоді, 
коли отримують благодать. Також вони часто 
втрачають таку повноту. 
Давайте у якості прикладу розглянемо 

молитву.  Припустимо ,  пасивна  віруюча 
людина молиться по десять годин, але це 
виглядає як деяка форма насильства. Тоді 
аромат буде дуже слабкий. Якщо вас змушують 
щось робити, скоро ви можете стомитися. Але 
якщо активна віруюча людина щиро молиться 
за власним бажанням, незважаючи на те, 
що робить це лише протягом однієї години, 
аромат її молитви буде густий. 
Активність і добровільність у справі показує 

те, що людина усвідомлює цінність молитви і 
отримує задоволення під час її здійснення. 
Бог дав заповіді Своїм любим дітям, щоби 

вони мали здоров’я і благословення у своєму 
житті. Отже, коли ми коримося, визнаючи 
Божу любов до нас, ми можемо управляти 
радісним християнським життям у Божій 
благодаті і благословенні. Навіть коли такі 
люди відчувають нестатки і хвилювання, вони 
щиро дякують, маючи надію на прекрасні 
небеса. Оскільки вони люблять Бога понад 
усе, їхні обличчя сповнені радості. 
Тож чому є віруючі, які пасивні, які не 

мають активного життя віри? Тому що вони 
не зрозуміли справжнього значення віри. 
Лише якщо ми розуміємо чітку причину і 
мету християнського життя, ми можемо стати 
активними і палкими. Тоді нам подобатиметься 
слухати Боже Слово і молитися. Ми матимемо 
бажання добровільно збиратися у церкві, 
спілкуватися, ділячись любов’ю з іншими 
віруючими. 
У  1 Посланні  Петра  2:5 написано :  «І 

самі, немов те каміння живе, будуйтеся в 
дім духовний, на священство святе, щоб 
приносити жертви духовні, приємні для Бога 
через Ісуса Христа». Як написано, Божі діти 
повинні стати священиками, які приносять 
святі і живі жертви, прийнятні для Бога через 
Ісуса Христа. 
Звичайно, наше християнське життя не 

управляється лише нашою силою. Тому Бог 
любові послав у дар Своїм дітям Помічника, 
Святого Духа. Якщо ми приймемо Ісуса 
Христа і щиро покаємося в усіх гріхах, Дух 
прийде у наше серце, навчить нас усього і 
пригадає вам усе, попровадить вас до цілої 
правди (Євангеліє від Івана 14:26, 16:13).
Доки наше серце зросте до деякої міри, 

ми можемо жити пасивним християнським 
життям, і нам потрібно буде отримувати 
допомогу  у  вигляді  консультацій .  Але , 
досягнувши певного ступеню росту, важливо 
звернути увагу на те, скільки ми молимося, 
сподіваючись на Духа, і дуже старатися 
отримати від Нього відповідь. 

Визначення особливої мети або цілей має 
важливе значення для виконання мрії. Однак, 
якщо ми надаємо надто великого значення 
цілі і нехтуємо процесом, ми не отримаємо 
ідеального результату.
Процес досягнення цілі сутності духу – це 

відчуття сутності Бога, досягнення щастя і 
миру ще у більшій мірі. Якщо ви прагнете 
цього і дуже стараєтеся досягти, ви відчуєте 
радість і щастя відкриття своєї справжньої 
природи а потім позбуття неправди. Однак, 
якщо ви цінуєте лише мету, її результати або 
наслідки, ви можете відчувати неспокій і 
біль, намагаючись позбутися неправди. 
Якщо ви маєте істинне життя віри, ви 

не шкодуватимете і не засмучуватиметесь 
через те, що досі не досягли мети. Але ви 
відчуватимете радість і щастя, маючи надію 
на досягнення цілі. Ми повинні перевіряти 

своє серце на кожному кроці у напрямку 
до цілі. Роблячи добрі справи, навіть якщо 
вони здаються малими, ми поступово йдемо 
кроком віри. 
Говорити слова, сповнені любові, молитися 

і читати Біблію протягом напруженого дня 
може бути духовно складним завданням, 
але швидше допоможе вам досягти своєї 
мети. Життя віри схоже на побудову себе за 
допомогою своєї найсвятішої віри (Послання 
Юди 1:20). 
Якщо ви маєте найбільші цілі – Новий 

Єрусалим, найпрекрасніше місце на небесах, 
і повний дух, віру, яка догоджає Богові, 
тоді ви можете мати щасливе християнське 
життя (Об’явлення 21:2; 1 Послання до 
солунян 5:23). Звичайно, ви пройдете процес 
подолання всіх ступенів для здійснення мети, 
а не лише розумітимете важливість мети. 

В Євангелії від Матвія 20:20 описується 
ситуація, коли мати Якова та Івана попросила 
Ісуса дозволити синам сісти від Нього по 
праву і по ліву руку. Тоді Ісус відповів: «Чи 
ж можете ви пити чашу, що Я її питиму?» 
Тоді учні не розуміли значення слів «пити 
чашу», а також не розуміли благословення 
того шляху. Але, отримавши Духа, вони 
зрозуміли, більшість з них випили «чашу» 
Господню і таким чином розділили Його 
славу (Євангеліє від Луки 22:28-30). 
Отже, щоби досягти Нового Єрусалиму, 

сповненого  Божої  слави ,  ми  повинні 
акумулювати у собі все відповідно до Божої 
справедливості. Коли ми з радістю і щастям 
переслідуємо ціль, маючи надію, ми можемо 
досягти серця повного духу і зрештою увійти 
у Новий Єрусалим, який є найбільшою 
метою. 

Подивіться!
Переваги щасливого 
християнського життя
Як написано у Книзі Повторення Закону 10:13: 
«Виконувати заповіді ГОСПОДА та постанови 
Його, що я наказую тобі сьогодні, щоб було тобі 
добре». Бог бажає, щоби Його улюблені діти мали 
щасливе християнське життя. Чи щасливе ваше 
християнське життя? Давайте роздивимося два 
типи християнського життя. 
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ВМХЛ Урім букс

Я – єврей, народжений в Україні. Моя сім’я 
переїхала в Росію, де я зустрів свою майбутню 
дружину і прийняв Господа. Родичі моєї дружини 
були месіанськими євреями, а мій тесть був 
пастором. У 1989 році я разом зі своєю дружиною 
та її рідними переїхали у Хайфу, Ізраїль, і 
розпочали своє служіння. 
На початку 1990 років, коли двері колишнього 

Радянського Союзу відчинилися, багато євреїв 
переїхали з Росії в Ізраїль, і ми дуже старалися 
їх євангелізувати. У 1994 році я став пастором 
і розпочав своє служіння у Назареті, де зростав 
Ісус. Але в Ізраїлі, де люди сповідують іудаїзм, 
проповідувати Євангеліє було важко.

Кришталевий Форум було засновано задля 
єдності пасторів Ізраїлю
Одного дня у 2004 році мені подзвонив пастор 

Олександр Епп з Німеччини. Він був головою 
організаційного комітету Об’єднаної кампанії 
доктора Джерок Лі в Німеччині у 2004 році. Він 
спонукав мене відвідати кампанію, запрошуючи 
послухати відомого пастора відновлення. Я не 
зміг потрапити на кампанію, тому подію відвідав 
мій помічник, який пізніше розповів мені про 
проповідь доктора Лі, сповнену життя, дивовижні 
могутні справи, які тоді відкрилися мені. 
Коли я почув про полум’яні справи Духу, це 

глибоко зворушило моє серце. І хоча минуло 
вже десять років відколи я відкрив церкву, я досі 
відчував фінансові труднощі і гоніння зі сторони 
іудеїв. Але служіння доктора Лі допомогло мені 
по-новому подивитися на питання проповідування 
Євангелія в Ізраїлі. 
У жовтні 2005 року я відвідав Сеул, щоби 

потрапити на святкування 23 річниці Центральної 
Церкви Манмін. Виступ комітету виконавчих видів 
мистецтв нагадав мені про небеса. Насамперед, 
я зрозумів, що проповіді доктора Лі і Молитовні 
збори Даниїла, які проходили щовечора, були 
рушійною силою для відродження церкви. 
Я був впевнений, що отримав відповідь на свою 

молитву, у якій протягом довгого часу благав 
зустріти духовного наставника і євангелізувати 
Ізраїль. Тож я зареєстрував свою церкву як філію 
церкви Манмін. Пізніше я відвідав об’єднані 
кампанії доктора Лі у ДР Конго і Нью-Йорк у 
США у 2006 році. Я став свідком того, як велика 
кількість людей зцілилася від хвороб, як вони 
отримали відповіді і прославили Бога. Я був 
зворушений. 
З  липня  2007  року  доктор  Джерок  Лі 

проповідував Євангеліє святості і 12 разів протягом 
3 років від Назарету на півночі до Ейлату на півдні 
розповідав про справи сили. Зокрема, 25 липня 

2007 року він розпочав своє ізраїльське служіння з 
перших зборів у моїй церкві, Церкві живого Духу в 
Назареті, що глибоко зворушило моє серце. 
Його  трирічне  служіння  підбадьорило 

месіанських євреїв в Ізраїлі. Як наслідок, 
ізраїльські пастори організували Кришталевий 
Форум (Асоціацію пасторів Ізраїлю) задля єдності.

Ісус Христос був проголошений під час 
Об’єднаної кампанії доктора Джерок Лі в 
Ізраїлі     
У вересні 2009 року доктор Джерок Лі провів 

Об’єднану кампанію Ізраїлю у Міжнародному 
Центрі Конвенцій в Єрусалимі, у самому центрі 
Ізраїлю. Кампанію транслювали у близько 220 
країнах світу за допомогою 33 мереж. Доктор Лі 
сміливо проповідував про Бога-Творця та Ісуса 
Христа. Насправді, кілька іноземних пасторів 
проповідували в Ізраїлі, але ще не було такого 
пастора, який би чітко говорив про те, чому Ісус 
– наш єдиний Спаситель, а також про духовне 
значення. Але доктор Лі проповідував про це 
навіть іудеям і підтвердив справжність дій у Біблії, 
явивши могутні справи. 
Ізраїль – це Батьківщина Євангелія, але люди, 

які там живуть, не прийняли Ісуса Христа як свого 
Спасителя. Дуже незначна кількість месіанських 
євреїв були вигнані із суспільства і втратили запал. 
Але після кампанії месіанські євреї сповнилися 
енергії і здійснили активне служіння разом із 
Кришталевим Форумом.
Багато пасторів тут отримали велику благодать 

від проповідей та служіння освячення доктора 
Лі. Відколи я зрозумів, що таке освячене життя, я 
намагався позбутися гріхів, вигнавши їх навіть із 

серця і думок, а також навчив цьому членів своєї 
церкви.
Багато пасторів з інших країн відвідало Ізраїль, 

тому що це свята земля, де народився Ісус. Коли 
вони побачили, що ми проповідуємо Євангеліє, 
долаючи труднощі у країні іудаїзму, вони сказали, 
що допоможуть нам, але ще жоден не виконав 
своєї обіцянки. 
Однак доктор Джерок Лі розповідав нам про 

Божий план, у якому Євангеліє повертається 
в Ізраїль, «найвіддаленішу частину землі», і 
продовжував надавати нам фінансову і духовну 
допомогу. Тому ізраїльські пастори також 
сміливо проповідували Євангеліє і провели 
багато закордонних кампаній з хусткою, над якою 
помолився доктор Джерок Лі (Книга Дії 19:11-12). 
Я також проводив щорічні кампанії з хусткою 

в Індії. Я відчув могутні справи: зцілення від 
безпліддя та алкоголізму. Всю славу і подяку я 
складаю Богові, котрий виконав провидіння кінця 
часів через доктора Джерок Лі.

Об’єднана кампанія в Ізраїлі 2009 року доктора Джерок Лі 
проводилася у Міжнародному Центрі Конвенцій в Єрусалимі, 
у центрі Ізраїлю. Він проповідував і являв справи сили 
своїми молитвами про хворих, прославивши Бога. Кампанія 
транслювалася у більш ніж 220 країнах світу по громадському, 
кабельному і супутниковому телебаченню, що дало змогу великій 
кількості людей отримати спасіння, відповіді і зцілення. 

«Ізраїльське служіння «Ізраїльське служіння 
тепер не важке»тепер не важке»

Пастор Сергій Вочарніков  
(Церква живого Духу, Назарет, Ізраїль)


